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Abstract

        
On 12 patients (7 males, 5 females) with the diagnosis of avascular (aseptic) necrosis of the femoral head the value of computed tomography was investigated. Stages II-IV were observed (following the staging of Ficat and Arlet). Exept for 2 cases the findings of necrosis on axial CT-slices were always located in the anterior part of the femoral head. The problems of early diagnosis of the disease are discussed.


      
        
Zusammenfassung

        
Bei 12 Patienten (7 Männer, 5 Frauen) wurde der Stellenwert der Computertomographie bei der Diagnose der avaskulären (aseptischen) Femurkopfnekrose untersucht. Es wurden die Stadien II-IV (Stadien-Einteilung nach Ficat u. Arlet) beobachtet. Mit zwei Ausnahmen war der Nekrosebefund auf den axialen Schichtebenen immer im vorderen Femurkopfabschnitt lokalisiert. Die Problematik der Frühdiagnose der Erkrankung wird diskutiert.
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